
 
PROTOKÓŁ NR 0063/1/1-2/07 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa,  
Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  

w dniu 06 lutego 2007 roku 
 

 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności (zał. nr 1 do protokołu). 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie projektu porozumienia w sprawie zasad współpracy 

Policji i Straży Miejskiej. 

2. Świadomość ekologiczna mieszkańców naszego miasta i odpowie-

dnich służb miejskich, a problem dzikich wysypisk śmieci                 

w kontekście Ustawy z dnia 13.09.1996 r. o utrzymaniu czystości         

i porządku w gminach oraz Uchwały Nr III/4/2006 Rady Miejskiej         

w Bieruniu z dnia 30.03.2006 roku w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bieruń. 

3. Zaopiniowanie projektu Ministra Środowiska „Obszar Natura            

2000 – Stawy w Brzeszczach”, obejmującego również grunty leżące 

na terenie gminy Bieruń. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr 0063/1/1-1/07 z posiedzenia komisji             

w dniu 17.01.2007 r.  

 
 
Przewodniczący komisji – Józef Penczek na wstępie przywitał 

Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, zaproszonych Gości oraz członków 

komisji.  

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został 

przyjęty w wyniku głosowania jednogłośnie, przy 5 głosach za. 
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Ad. 1. 
Komendant Straży Miejskiej – M. Wala poinformował, że projekt 

porozumienia w sprawie zasad współdziałania Policji i Straży Miejskiej 

na terenie gminy Bieruń jest kontynuacją porozumienia, które 

dotychczas obowiązywało pomiędzy gminą Bieruń, a Komendą Miejską 

Policji w Tychach. Projekt ten określa zasady współpracy oraz pomocy 

Policji dla Straży Miejskiej. 

 

Komendant Powiatowy Policji – J. Słoninka omówił w/w projekt 

porozumienia oraz stwierdził, że współpraca ze Strażą Miejską układa 

się dobrze i należy ją kontynuować. 

 

W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: P. Major, A. Bibrzycki, 

L. Kryczek, Wiceprzewodniczący Rady – S. Wawrzyniak, pytano                 

między innymi o: 

- częstotliwość patroli mieszanych, 

- docelową ilość psów przewodników, 

- ilość wakatów oraz jakie one są - mundurowe czy cywilne, 

- sposoby zabezpieczenia szkół przed dostawą narkotyków, 

oraz zwrócono uwagę, że powinny być przede wszystkim patrole piesze, 

a nie samochodowe. 

 
Komendant Powiatowy Policji udzielił odpowiedzi na powyższe pytania.  

 

Ad. 2. 
Członkowie komisji omówili zadania gminy oraz obowiązki właścicieli 

nieruchomości dotyczące utrzymania czystości i porządku, wynikające        

z obowiązujących przepisów w tym zakresie.  
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Ponadto w czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: A. Bibrzycki,          

P. Major, L. Kryczek, Wiceprzewodniczący Rady – S. Wawrzyniak oraz 

Zastępca Burmistrza poruszono sprawy dotyczące między innymi: 

- wrzucania do pojemników na osiedlach śmieci przywożonych                

z zewnątrz, 

- zmotywowania mieszkańców do segregowania odpadów np. poprzez 

system nagród, ulg, itp., 

- konsekwentnego egzekwowania utrzymania porządku i czystości            

na terenie gminy Bieruń, 

- zaprzestania odbioru odpadów segregowanych na terenie Bierunia 

przez firmę EKO-ZAG, 

- podjętych działań mających na celu wprowadzenie w gminie Bieruń 

tzw. podatku śmieciowego, 

- zawartych umów z BPIK Sp. z o.o. na wywóz nieczystości, 

 

 

Ad. 3. 
Członkowie komisji zapoznali się z pisemnie opracowaną opinią 

Kierownika Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

dotyczącą projektu Ministra Środowiska „Obszar Natura 2000 – Stawy 

w Brzeszczach”, obejmującego również grunty leżące na terenie gminy 

Bieruń (opinia w załączeniu protokołu). 

Z kolei Burmistrz poinformował, że Rada gminy w Brzeszczach 

negatywnie zaopiniowała „Obszar Natura 2000 – Stawy w Brzeszczach” 

z uwagi na planowaną budowę drogi ekspresowej S1.   
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Wobec odmiennych poglądów prezentowanych w czasie dyskusji przez 

radnych: A. Barona, P. Majora, A. Bibrzyckiego, F. Zawisza, 

Wiceprzewodniczącego Rady S. Wawrzyniaka, Przewodniczący komisji 

zaproponował przystąpienie do głosowania za przyjęciem 

następującego wniosku:  

„Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu 

Publicznego pozytywnie opiniuje projektu Ministra Środowiska „Obszar 

Natura 2000 – Stawy w Brzeszczach”, obejmującego również grunty 

leżące na terenie gminy Bieruń”. 

 
W wyniku głosowania, za przyjęciem w/w wniosku oddano:  

2 głosy za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące 

 
Wobec powyższego wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty. 

 

Ad. 4. 
Wiceprzewodniczący Rady – S. Wawrzyniak: 

- poinformował, że mieszkaniec Bierunia zwrócił się o wypełnienie 

anonimowo ankiety dotyczącej powiatu i rozdał ją członkom komisji, 

- poinformował o zalewisku, które powstało na Łęgu. 

 

Ad. 5. 
Protokół Nr 0063/1/1-1/07 z posiedzenia komisji w dniu 17.01.2007r. 

został przyjęty jednogłośnie, przy 6 głosach za. 

 

 
Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 
Janina Berger  




